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Selostus Savonlinnan Musiikkiakatemian kannatusyhdistys ry hakee 

elinkeinopalveluilta 10 000 euron ylimääräistä kohdeavustusta vuodelle 
2023. Kohdeavustus kohdentuisi jo toteutuneisiin korkeatasoisen ja 
kansainvälisen mestarikurssi- ja konserttitoiminnan toteuttamiseen talvi- ja 
kesäkaudella Savonlinnassa 2023 sekä jo kesällä 20-29.7.2023 
toteutuneeseen Shangain konservatorion vierailuun Savonlinnassa. 
Musiikkiakatemian taloudellinen tilanne on vuoden 2023 osalta erittäin 
haastava ja taloudellista puskuria toiminnan rahoittamiseen ei ole. 

 Esitylistaliite A_Avustushakemus_ Savonlinnan Musiikkiakatemia on 
kokousmateriaalina 

 
 Yhdistys on saanut elinkeinojaostolta 14.02.2023 § 22 avustusta 5000 

euroa Musiikkiakatemian korkeatasoisen ja kansainvälisen mestarikurssi- 
ja konserttitoiminnan toteuttamiseen talvi- ja kesäkaudella 2023 
Savonlinnassa. Elinkeinojaoston kokouksessa 14.2.2023 päätettiin myös 
elinkeinojaoston määrärahan vuodelle 2023 avustuksiin olevan päätöksen 
myötä kokonaan käytetty. Samoin sivistyslautakunta on 20.04.2023 § 55 
myöntänyt Savonlinnan Musiikkiakatemian kannatusyhdistys ry:lle 2500 
euroa tapahtuma-avustuksena säännöllisen ja ympärivuotisen 
musiikkiklubitoiminnan käynnistämiseen Savonlinnassa vuonna 2023. 
Kaupungin avustusohjeissa myös todetaan, ettei avustusta saa hakea 
kalenterivuoden aikana samaan käyttötarkoitukseen useammalta 
kaupungin eri toimialoilta. Lähtökohtaisesti myös avustusta tulisi hakea 
etukäteen ennen tapahtumaa eikä jälkikäteen.  

 
 Kohdeavustusmäärärahat on käytetty jaostolla ei ole käytettävissä enää 

jakamatonta määrärahaa, joten avusta ei voida myöntää. 
  
 
 
Lapsivaikutusten arviointi Ei vaikutusta 
 
Yritysvaikutusten arviointi Ei vaikutusta 

 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Laine Janne 

 
Päätösehdotus   

Elinkeinojaosto päättää että, ei voi myöntää avustusta koska ei ole 
määrärahaa enää jäljellä. 
 

Käsittely Tapahtumapäällikkö Marita Kajander selosti kokouksessa asian. 
 

 Hallituksen puheenjohtaja Eija Stenberg poistui kokouksesta klo 19.46. 
  
 
Päätös Esittelijä poisti asian listalta. 
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